
Hej. 

Det er rigtig dejligt, at vi i Danmark kan bade i havet, som de fleste steder er rimelig rent. 

Men jeg blev stærkt bekymret, da jeg hørte resultatet af en netop offentliggjort rapport, som viser, at 32 ud 

af 33 krydstogtskibe udleder deres toiletvand direkte i havet. 

Det må være kæmpe mængder, som vel  ikke kan undgå at indvirke på miljøet. 

Jeg mener, at det burde være lovpligtigt at have opsamlingstanke på skibene, som skulle tømmes rette sted 

i havn. 

Krydstogtskibene tjener formentlig godt, så det burde ikke være et økonomisk problem. 

I øvrigt mener jeg det burde gælde alle fartøjer og at det ikke kan vente til 2019, som vistnok planlagt. 

Jeg er spændt på at høre, om I i Miljøudvalget, tager dette problem alvorligt og vil gøre noget ved det. 

Venlig hilsen 

Anni Madsen 
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